
Oświadczenie złożone 

przez senatora Krzysztofa Słonia 

na 24. posiedzeniu Senatu 

w dniu 27 maja 2021 r. 

Oświadczenie skierowane do p.o. prezesa Narodowego Funduszu Zdrowia Filipa Nowaka 

Szanowny Panie Prezesie! 

Uprzejmie proszę o przeanalizowanie aktualnej sytuacji związanej z dostępem do wieloaspektowej rehabi-

litacji dzieci z Kielc i naszego województwa. Problem dotyczy kilku ośrodków, które taką rehabilitację pro-

wadzą, a z powodu niskich wycen zabiegów i terapii (w porównaniu choćby do cen rehabilitacji domowej) 

nie są w stanie utrzymać personelu i wysokiego poziomu usług. 

Proszę o zapoznanie się z pismem skierowanym do mnie przez rodziców, którzy, widząc postępy w reha-

bilitacji u swoich dzieci, są zaniepokojeni możliwością przerwania zabiegów. Nie stać ich również na opłace-

nie rehabilitacji z własnej kieszeni. 

Uprzejmie proszę o podjęcie działań w sprawie kieleckich placówek, a jednocześnie wprowadzenie roz-

wiązania systemowego dotyczącego funkcjonowania ośrodków rehabilitacyjnych pozwalających na cało-

ściową terapię dzieci, tak istotną dla wyeliminowania lub zminimalizowania ich niepełnosprawności w dal-

szym życiu. 

Krzysztof Słoń 

 
 


